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سرای مطالعه دولت آباد افتتاح شد
با هدف بالا بردن سرانه اماکن فرهنگی در مناطق کم برخوردار کرج، سرانه مطالعه 

دولت آباد افتتاح شد.
 محسن برجی، معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج در حاشیه 
مراســم افتتاحیه سرای مطالعه دولت آباد که امروز بیست و پنجم بهمن ماه با حضورحجت الاسلام 
والمسلمین علیرضا سعیدی رئیس کمیسیون فرهنگی به بهره برداری رسید، گفت: به منظور بالا بردن 
سطح سرانه اماکن فرهنگی در سطح شهر کرج مجموعه مدیریت شهری قصد دارد چندین سرای مطالعه 
دیگر را افتتاح کند.وی ضمن یادآوری این موضوع که تا کنون ۹ سرای مطالعه در بوستان های کرج در 
حال تکمیل و تجهیز هستند، اظهار داشت: در این بین سرای مطالعه شاهین ویلا و دولت آباد به صورت 
کامل مورد بهره برداری قرار گرفته است. همچنین سرای مطالعه اکبرآباد در حال تجهیز بوده و به زودی 
به بهره برداری خواهد رسید.برجی با اشاره به اینکه رویکرد مدیریت شهری برطرف کردن کمبود امکانات 
فرهنگی آموزشی در محلات کم برخوردار است، گفت: در همین راستا تجهیز و تکمیل سریع تر سرای 

مطالعه در محلات کم برخوردار همچون اکبرآباد نیز در دستور کار سازمان فرهنگی قرار گرفته است.

 افتتاح سامانه توزین حین حرکت
 در محور اصفهان- تهران

اصفهان_محســن راعی: رئیس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای شهرستان 
شاهین شــهر گفت: سامانه هوشمند برخط توزین حین حرکت WIM  واقع در 
محور اصفهان تهران و در محدوده پلیس راه شاهین شهر  به مناسبت دهه فجر 

به بهره برداری رسید.
به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان اصفهان، داریوش مرادی 
در آئین افتتاح دهه فجر در شهرستان شاهین شهر و میمه  که با حضور مدیرکل دفتر ایمنی و ترافیک 
سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور، معاون راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان، 
مدیرکل دفتر فنی استانداری اصفهان،  فرماندار شاهین شهر برگزار شد، اظهار کرد: سامانه توزین حین 
حرکت این محور با اعتباری بالغ بر 3.5 میلیارد تومان به بهره برداری رســید.وی هدف از اجرای این 
پروژه را رصد برخط ناوگان عبوری از این محور عنوان کرد و گفت:  نظارت های هوشمند در محورهای 
مواصلاتی این شهرستان که روزانه بیش از 25 هزار خودرو در آن تردد می کنند، بسیار ضروری است..
مرادی افزود: نصب این سامانه  ها در نزدیکی پلیس راه ها اطلاعات بسیار مفیدی از وسایل نقلیه متخلف 
)دارای اضافه بار و یا ســرعت غیرمجاز( به دســتگاه های ذی صلاح ارائه می دهد که نقش مهمی در 

جلوگیری از حوادث جاده ای دارد.
رئیس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای شهرستان شاهین شهر تصریح کرد: دلیل اصلی خرابی راه ها، 
عبور وسایل نقلیه با بار بیشتر از حد مجاز است که باعث می شود صدمات اساسی و مهمی به راه ها و 
ابنیه آنها وارد شود که تاکنون جزو دغدغه های مهم سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای بوده است. 
وی ادامه داد: استفاده ازکاملترین تکنولوژی هوشمند توزین حین حرکت با خطای 5 درصد در کشوری 

توسعه یافته بسیار اثر بخش است .

 در آستانه چهل و چهارمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی:
بیش از یک هزار و 300 خانوار از اهالی روستاهای 

مرغای ایذه به شبکه سراسری گاز متصل شدند
با حضور عبدالله ایزدپناه نماینده مردم شهرهای ایذه و باغملک در مجلس شورای 
اسلامی، نادرقلی زری میدانی مدیر عامل شرکت گاز استان خوزستان و جمعی از 
مسئولین محلی و اهالی روستای مرغای ایذه، مراسم بهره برداری از پروژه گازرسانی 

به یک هزار و 300 خانوار روستاهای این شهرستان برگزار شد.
نادرقلی زری میدانی مدیر عامل این شرکت در مراسم بهره برداری از پروژه گازرسانی به روستاهای 
مرغای ایذه گفت: به مناسبت گرامی داشت چهل و چهارمین پیروزی شکوهند انقلاب اسلامی بیش 
از 70 روستای محروم و کم تر توسعه یافته در سطح استان خوزستان از نعمت گاز طبیعی برخوردار می 
شوند.زری میدانی با بیان مطلب فوق در خصوص مشخصات فنی پروژه گازرسانی به روستاهای مرغای 
ایذه افزود: این پروژه شامل ۹4 کیلومتر شبکه گذاری و نصب 1300 انشعاب با حضور مسئولین محلی و 
اهالی روستای مرغا در محل امامزاده سید صالح بهره برداری شد.وی با اشاره به اینکه پروژه گازرسانی به 
روستاهای مرغای ایذه با اعتباری به مبلغ 508 میلیارد ریال اجرا شده است، عنوان کرد: با بهره برداری از 
این پروژه بیش از یک هزار و 300 خانوار از توابع روستاهای مرغای ایذه از نعمت گاز طبیعی برخوردار می 
شوند.گفتنی است با بهره برداری از پروژه گازرسانی به روستاهای مرغای ایذه بیش از 10 روستا از توابع 

شهرستان ایذه به شبکه سراسری گاز کشور متصل شدند.

شهردار گرگان:
  در بودجه 1402 توزیع متوازن منابع

 درمحلات کم برخوردار لحاظ خواهد شد
شهردار گرگان از رویکرد توزیع متوازن منابع در سطح محلات به ویژه محلات کم 

برخوردار خبر داد.
سید محمدرضا سیدالنگی عصر جمعه در آیین جشن سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی که در مرکز 
همایش های صدا و سیمای گلستان برگزار شد، گفت: خدا را شاکریم در چهل و چهارمین سالگرد بهار 
انقلاب این جشن بزرگ را به اتفاق خانواده بزرگ شهرداری گرگان شرکت کرده ایم.سیدالنگی با بیان 
اینکه به خدمتگزاری به شهروندان خوب گرگانی افتخار می کنیم، افزود: همه مجموعه شهرداری گرگان 
بهترین خدمات خود را به مردم که از ارزش های نظام و انقلاب دفاع مرده اند، ارائه می کنند.وی تصریح 
کرد: شهر دارالمومنین گرگان این افتخار را دارد در تاریخ 5 آذر 1357 با اهدای خون های بسیاری زمینه 

شکل گیری پیروزی انقلاب اسلامی را فراهم سازد.
شهردار گرگان به آثار دفاع مقدس شهرداری اشاره و بیان کرد: زمانی که کتاب نقش شهرداری در دفاع 
مقدس را تولید می کردیم به اسناد و مدارک بی بدیلی دست پیدا کردیم و هم اکنون 4 کتاب در حوزه 
دفاع مقدس منتشر شده است.به گفته سیدالنگی، 4 شهید منتسب به خانواده شهرداری گرگان تقدیم 
انقلاب و نظام مقدس جمهوری اسلامی شده اند.وی در ادامه گفت: تلاش ما بر این است با همکاری 
اعضای شورای اسلامی شهر بودجه سال 1402 را به گونه ای تنظیم کنیم که منابع در تمامی محلات 
به ویژه محلات کم برخوردار به شکل متوازن توزیع شود و همه محلات به رفاه نسبی برسند. شهردار 
گرگان در پایان به حوزه ترافیک شهری اشاره و اظهار کرد: در حال مطالعه و بروزرسانی برنامه جامع 
رفع معضلات ترافیکی در گرگان هستیم و به زودی خبرهای خوشی در حوزه حمل و نقل عمومی به 

شهروندان خواهد رسید.

اخبار کوتاه 

با حضور رحیمی نســب معاون رئیس 
بنیاد شهید و امور ایثارگران کشور، سید 
شریف حسینی مشاور وزیر نفت در امور 
ایثارگران  امور  رئیس  ایثارگران، حتمی 
شــرکت ملی گاز ایران، نادرقلی زری 
میدانی مدیر عامل شــرکت گاز استان 
خوزستان، زهیری مدیر عامل منطقه یک 
عملیات انتقال گاز و جمعی از مدیران و 
مسئولین استانی در حوزه ی ایثارگران، 

مراســم هم اندیشــی با کارکنان صنعت گاز استان در سالن 
اجتماعات شهید غلامرضا رضایی شرکت گاز استان خوزستان 

برگزار شد.
نادرقلی زری میدانی مدیر عامل این شرکت در نشست هم اندیشی با کارکنان 
ایثارگر صنعت گاز، ضمن ارائه گزارشی از آخرین اقدامات تبدیل وضعیت پرسنل 
بند )د( و )و( مصوب مجلس شــورای اسلامی گفت: شرکت گاز خوزستان به 
عنوان شرکت پیشرو در مجموعه وزارت نفت در تبدیل وضعیت نیروهای ایثارگر 
اقدام نموده اســت.وی با بیان اینکه مسئولین خادم خانواده شهدا و ایثارگران 
هستند، افزود: با همت مدیران شرکت ملی گاز ایران و اهتمام وزارت نفت در 

حال پیگیری و رفع مشکلات برخی از کارکنان ایثارگر هستیم.

در بخش دیگری از این نشســت دکتر حتمی 
رئیس امور ایثارگران شــرکت ملــی گاز ایران با 
اشاره به این که حدود 37 هزار نفر مشمول تبدیل 
وضعیت ایثارگران می باشــند، گفت: نه تنها در 
شرکت ملی گاز ایران بلکه در زیر مجموعه های 
ستاد ملی گاز کمیته رسیدگی به تبدیل وضعیت 
کارکنان ایثارگر ایجاد شده است که در انجام فرآیند 
تبدیل وضعیت کارکنان تسریع شود.رئیس امور 
ایثارگران شرکت ملی گاز ایران با تاکید بر اینکه تا 
پایان سال جاری فرآیند تبدیل وضعیت ایثارگران انجام خواهد شد، تصریح کرد: 
از مشکلات برخی از افرادی که سابقه کار بالایی دارند و یا سن آن ها بیش از 
50 سال است خبر داریم ولی محدودیت های قانونی به ما اجازه  پیگیری رفع 
برخی مشکلات را نمی دهد.در ادامه این نشست سید شریف حسینی مشاور 
وزیر نفت در امور ایثارگران عنوان کرد: اطمینان می دهم آنچه در بخش اجرای 
قوانین مربوط به تبدیل وضعیت ایثارگران باشد را تا حصول نتیجه پیگیری می 
کنیم.گفتنی است در این نشست به سوالات کارکنان ایثارگر در خصوص نحوه 
تبدیل وضعیت، امکان ثبت سوابق کاری، نحوه لحاظ شایستگی های شغلی، 
مشکلات دستمزد و حقوق، مشکلات رانندگان استیجاری ایثارگر، نحوه اجرای 

مصوبه 14۹7 و موضوعات مربوط به حوزه ایثارگران بحث و بررسی شد.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان البرز 
گفت: کارکنان ایــن اداره کل به همراه 
خادمان و هیــات امنای بقاع متبرکه این 
استان باحضور در راهپیمایی دشمن شکن 
۲۲ بهمن بار دیگر با آرمان های انقلاب 
اسلامی و امام راحل تجدید عهد و پیمان 

می کنند.
حجت الاسلام و المسلمین علی دشتکی  با اشاره 
بــه تأثیر ائمه اطهار)ع( در پیــروزی انقلاب گفت: 

امامزادگان و بقاع متبرکه سنگرهای قیام انقلاب اسلامی بودند و امام خمینی)ره( 
با پیروی از اهل بیت )ع( انقلاب را به پیروزی رساندند.وی اظهار کرد: بهمن سر 
آغاز فصل عزت و عظمت ملت ایران است چرا که ملت رشید ایران در بهمن سال 
1357 با اتکاء به اراده الهی، توانست رژیم منحوس شاهنشاهی را سرنگون کند.

وی گفت: پیروزی انقلاب اسلامی در برابر رژیمی که قدرت های استکباری دنیا 
حامی آن بودند، موجب شد تا ملت ها جذب پیام استکبارستیزی انقلاب اسلامی 
شوند.دشتکی افزود: در همین راستا ضمن دعوت از مردم استان البرز برای حضور 
در راهپیمایی دشمن شکن و استکبار ستیز 22 بهمن، از کارکنان، خادمان و هیات 
امنای بقاع متبرکه نیز دعوت می کنیم همچون همیشه حضوری پرشور در این 
آیین الهی داشته باشند.وی تصریح کرد: همچنین اوقاف و امور خیریه استان البرز در 

مسیر راهپیمایی و تجمع مردم انقلابی البرز از میدان 
ســپاه تا میدان جمهوری کرج اقدام به برپایی سه 
غرفه و ایستگاه صلواتی کرده است.وی گفت: در این 
ایستگاه ها خیمه های معرفت با حضور کارشناسان 
مذهبی نیز دایر می باشد تا پاسخگویی شبهات مردم 
به خصوص جوانان و نوجوانان به مسایل اعتقادی 
و مذهبی باشند.مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان 
البرز در ادامه به برنامه های برگزار شده در ایام دهه 
مبارک فجر توسط این اداره کل اشاره کرد و افزود: 
در بقاع متبرکه استان بیش از یک هزار برنامه و 120 ویژه برنامه در حال برگزاری 
است که آخرین آن ها شب و روز گذشته در 12 بقعه متبرکه استان برگزار شد.وی 
تصریح کرد: روز گذشته سالروز تولد شهید مدافع امنیت روح الله عجمیان بود که 
بر سر مزار این شهید در آستان مقدس امامزاده محمد )ع( کرج مراسمی پرشور 
برگزار شد.دشتکی مراسم برگزار شده در 12 بقعه متبرکه را برنامه »پنجشنبه های 
شهدایی« عنوان کرد که در آستان مقدس امامزدگان محمد )ع( کرج، حسن )ع( 
کرج، طاهر )ع( مهرشهر کرج، حیدر )ع( کلاک کرج، عبدالله )ع( محمدشهر کرج، 
جعفر )ع( هشــتگرد، هادی )ع( ینگی امام هشتگرد، ام کبری و ام صغری )س( 
اشتهارد، یوسف )ع( طالقان و احمد و محمود )ع( نظرآباد برگزار شده است.استان 

البرز میزبان 100 امامزاده واجب التعظیم در 85 بقعه متبرکه است.

 نشست کارکنان ایثارگر صنعت گاز با مشاور محترم وزیر
 در امور ایثارگران برگزار شد

 تجدید بیعت خادمان و هیات امنای بقاع متبرکه البرز
 با آرمان های انقلاب اسلامی

اصفهان -بهمن راعی: سالهاســت که موضوع 
منابع انسانی به مقوله سرمایه انسانی تغییر یافته 
است؛ این تغییر عنوان که در متن خود، نوع نگاه 
و رویکرد متفاوت و جدید به کارکنان و پرســنل 
سازمان ها را نشان می دهد، حکایت از آن دارد که 
دیگر انسانها فقط منابع سازمان تلقی نمی شوند 
بلکه سرمایه های سازمان هستند. منابع انسانی 
اصطلاحی منسوخ شده است که در محیط های 
شغلی جدید که خلاقیت، رشد و پیشرفت کارکنان، 
انگیزه و میزان تخصص و مهارت آنان حرف اول را 

می زند دیگر کاربردی ندارد.
موضوع سرمایه انسانی، از مولفه هایی چون توسعه اقتصادی، 
اجتماعی و فرهنگی تاثیر گرفته و تاثیر می گذارد و با شاخصه هایی 
چون روند جذب افراد بر اساس مهارت و شایستگی های شغلی، 
ایجاد محیط کار جذاب و دوستانه برای پرسنل، امکانات حوزه 
رفاهی و پرســنلی، امکان ارتقا شــغلی، دریافت آموزش های 
متناسب با جایگاه شغلی، فرهنگ سازمانی و …. تعریف می 
شود.بر مبنای اهمیت این موضوع، امسال و برای پنجمین دوره، 
نمایشگاه کار ایران با حضور شرکت های بزرگ در عرصه های 
مختلف برای ارتباط حوزه سرمایه انسانی با نیروی کار برگزار شد 
که در این دوره هم مانند دوره های گذشته، گروه صنعتی انتخاب 

الکترونیک توانست حضور پررنگی داشته باشد.
ثبت بیش از ۲ هزار رزومه در غرفه گروه انتخاب

گروه صنعتی انتخاب با استقرار در نمایشگاه کار ایران و با حضور 
همکاران خود در بخش های مختلــف به ویژه معاونت منابع 

انسانی، راهکارهای مختلفی را برای ارتباط با بازدیدکنندگان و 
جویندگان کار و حرفه اجرایی کرد تا زمینه به کارگیری نیروهای 

مستعد و مورد نیاز خود در بخش های مختلف را فراهم کند.
جویندگان کار با راهنمایی نیروهای متخصص حاضر در غرفه 
انتخاب، اقدام به ثبت آنلاین رزومه خود کردند؛ به طوریکه طی 
ســه روز برگزاری نمایشگاه 2374 رزومه در غرفه این گروه به 

صورت آنلاین ثبت شد.
سید حســین میرباقری، معاون سرمایه انسانی گروه صنعتی 
انتخاب الکترونیک در این باره گفــت: این گروه در این دوره از 
نمایشگاه با عنوان و رویکرد “شهر دوستی” میزبان علاقمندان 
بود و سعی کرد بار دیگر حامی خلاقیت و فرصت های رشد و 

یادگیری برای تصدی پست های تخصصی باشد.
وی افزود: این نمایشــگاه با حضور شرکت های بزرگ حوزه 
صنعت و فناوری برگزار شــد و خوشــبختانه استقبال خوبی از 
غرفه انتخاب صورت گرفت.در گروه صنعتی انتخاب الکترونیک، 
مصادیق عملی حوزه منابع انسانی پله به پله و گام به گام، شکل 
گرفته و نمود عملی نگاه به پرسنل به عنوان سرمایه های سازمان 
را مجسم کرده است؛ به طوریکه این مقوله از تعریف ساده نیروی 
کار به موضوع مهم و تاثیرگذار سرمایه انسانی تکامل یافته است. 
اسنواتک، دانشگاه علمی-کاربردی انتخاب و موسسه کیفیت و 
بهره وری انتخاب) مکبا( از مصادیق اجرایی این خط مشی و تفکر 

در گروه صنعتی انتخاب است.

»اسنوا تک« کانون ارتباطی طبقه خلاق با صنعت
توجــه به موضوع جذب نخبگان و نگاهداشــت آنان و دقت 
نظر در حوزه ارتباط با نخبگان از طریق اقداماتی چون تاسیس 
مرکز اسنواتک با هدف ایجاد مرکزی برای فعالیت پژوهشگران 
و مهندسان در حوزه صنعت لوازم خانگی، اشتراک ایده های نوین 
برای حل چالش های صنعت و ارتقای تکنولوژی پیاده سازی 
شده است. همچنین این مرکز ماموریت رفع خلأ میان دانشگاه 
و صنعت و ارتباط عمیق و چند لایه با دانشــگاه را با برگزاری 
رویدادهای مختلف، استقرار آزمایشگاه های پیشرفته و حمایت های 

دوره ای متنوع از ایده ها و استارتاپ ها پیگیری می کند.
ارتباط با جامعه اســتارتاپی و جامعــه دانش بنیان نیز از دیگر 
لایه های اتصال صنعت و طبقه نخبگانی کشور بوده است که 
این مهم نیز از ســوی مرکز اســنوا تک و واحد R&D نمود 
عملیاتی پیدا کرده و با برگزاری رویداد و ارســال فراخوان های 
ارسال ایده و …، توانسته است به مشارکت جامعه علمی ایران با 

این گروه صنعتی، بینجامد.
 “مکبا« بسترساز حضور متخصصان

 در کمیته های تخصصی
در مرکز مکبا )موسسه کیفیت و بهره وری انتخاب( هم با هدف 
تدوین و به روزآوری استانداردهای ملی و بین المللی نسبت به 
راه اندازی به روزترین آزمایشگاه های آکرودیته تست و آزمون، 
آزمایشگاه های کالیبراسیون، تجهیزات اندازه گیری و بستر سازی 
برای حضور اثر بخش متخصصیــن گروه صنعتی انتخاب در 

کمیته های تخصصی )TC( اقدام شده است.
این مرکز ماموریت همکاری با ســازمان های داخل و خارج 

کشور، بسترسازی آموزش، پژوهش و ترویج کیفیت و بهره وری با 
الگوبرداری از شرکت های پیشرو در صنایع کشور را با هدف تامین 
بهترین سطح نیروی انسانی آموزش دیده و پیشرفته ترین سطح 

فناوری برای محصولات و خدمات مرغوب اجرایی می کند.
 همکاری 3 هزار متخصص خانم 

با گروه صنعتی انتخاب
توجه به تنوع نگرش ها و توانمندی های ذاتی در نیروی انسانی 
هم از طریق اشتغال خانم ها در این مجموعه، محقق شده است 
به طوریکه هم اکنون حدود سه هزار نفر از نیروهای این گروه 

صنعتی را خانم ها در بخش های مختلف تشکیل می دهند.
به گفته میرباقری، معاون سرمایه انسانی گروه صنعتی انتخاب 
الکترونیک، بانوان فرهیخته از نقاط مختلف کشــور در عرصه 
صنعت مشــغول به کار شده اند و در پســت های مدیریتی، 
کارشناســی و تولید فعالیت دارند؛ علاوه بر این تعداد زیادی از 
زنان در واحدهای تولیدی، تحقیق و توسعه و ستادی مسئولیت 
مدیریتی به عهده دارند.رشد ۶ برابری اشتغال در سطح هلدینگ 
انتخاب که محصول توسعه این گروه صنعتی در سال های اخیر 
بوده است، توانسته به حفظ ســرمایه انسانی در داخل کشور و 
جلوگیری از مهاجرت بخشی از نخبگان کمک کرده و با ایجاد 
فرصت ها و جایگاه های شغلی گسترده تر، زمینه جذب نخبگان 
و نگهداشت آنان را فراهم آورد .میرباقری، در همین رابطه با اشاره 
به روند توسعه گروه انتخاب در قسمت های مختلف و ارتباط آن 
با موضوع جذب نیروی انسانی، اظهار کرد: در سالی که گذشت، 
گروه موفق به جذب 5 هزار نیروی انسانی در بخش های مختلف 

شد.

توسعه جغرافیای انسانی »انتخاب« بر مبنای مهارت و دانش

قطعه قطعه شدن اراضی تهدیدی برای حوزه کشاورزی است
معاون وزیر جهاد کشــاورزی و رییس سازمان 
تحقیقات، گفت: بحث قطعه قطعه شدن و تغییر 
کاربری زمین ها که روز بــه روز در حال افزایش 
است، کاربری بخش کشــاورزی را از بهره وری 

خارج می کند و تولیدات بخش را کاهش می دهد.
مجتبی خیام نکویی، معاون وزیر جهاد کشــاورزی و رییس 
سازمان تحقیقات، در حاشــیه مراسم نخستین کنگره ملی 
کنگره ملی فنی و مهندسی کشاورزی که در محل در سالن 
همایش های موسسه تحقیقات اصلاح و تهیه نهال و بذر کشور 
مستقر در کرج برگزار شد، با بیان اینکه در بحث الگوی کشت 
هر گونه افزایش سطح زیرکشت آبی ممنوع است، گفت: در این 
طرح چهار دهم درصد سطح زیر کشت آبی کاهش یافته است 

و تمرکز روی دیمزارها رفته است.
وی با بیان اینکه در طرح الگوی کشت سه سناریو برای میزان 

تولید با استفاده از محوریت بهره وری آب پیش بینی شده است، 
افزود: در سناریو اول طرح الگوی کشت تمرکز بر محصولات 
زراعی که 82 میلیون تن به 85 میلیون تن در شرایط نامطلوب 
برسد اما اگر شرایط خوب باشد باید به ۹8 میلیون تن افزایش 
یابد اما در تمام این سه برنامه محور اصلی بحث بهره وری از 

منابع آبی است.
این مقام مسؤول با اشــاره به اینکه به محصولات کم آب 
متناسب با زمین های منطقه ای و اقلیمی معرفی و گسترش 
یابد، گفت: بسیاری از گونه های بومی کشور با آب بسیار کمی 
می توانند علوفه مورد نیاز را تامین کنند از جمله این گونه ها ارزن، 
ســورگوم و خانواده گراس ها هستند که باید جایگزین علوفه 
پرآب بر شود.معاون وزیر جهاد کشاورزی در خصوص ابزارهای 
که می توانند کشاورزی را متحول کنند، گفت: هوش مصنوعی، 
ITICT و مجموعه دانش های حوزه های مختلف از جمله 

اینترنت اشیاء می تواند حوزه کشاورزی را متحول کند.
خیام نکویی با بیان اینکه امروز چهار میلیون و پونصد هزار 
بهره بردار کشاورزی داریم، افزود: از این میان با چند نفر از آنها 

ارتباط مستقیم برای مدیریت کشاورزی و منابع آبی داریم.
وی با اشاره به اینکه یکی از مشکلاتی که در بخش کشاورزی 

تهدید کننده و روز به روز در حال افزایش اســت، گفت: بحث 
قطعه قطعه شدن زمین ها و تغییر کاربری زمین ها که روز به 
روز افزایش در حال افزایش است علاوه بر اینکه کاربری بخش 
کشــاورزی را از بهره وری خارج و تولیدات بخش را کاهش 
می دهد قطعاتی با تولیدات کاملا غیراقتصادی را فراهم می کند.

خیام نکویی بیان کرد: یکی از موضوعاتی که باید راهکار برای 
آن ارائه شــود بحث جلوگیری از قطعه قطعه شدن زمین ها و 
تغییر کاربری زمین ها است. این مقام مسؤول با اشاره به بحث 
ضایعات و پسماند های کشاورزی، گفت: بر افزایش تولید متمرکز 
هستیم اما هر چقدر تولید افزایش دارد بحث ضایعات و پسماندها 
بیشتر می شود.وی با بیان اینکه طبق آمار رسمی حدود 30 درصد 
تولیدات کشاورزی به ضایعات و پسماند تبدیل می شود، بیان 
کرد: اما بالای 30 میلیون تن از تولیدات کشــاورزی از مزرعه 
تا سفره به ضایعات و پسماندها تبدیل می شود. این ضایعات 

پیش از کاشــت، در مرحله داشــت و برداشت و مرحله بعد از 
برداشت است. این مقام مسؤول با اشاره به اینکه، روی آوردن 
به کشاورزی حفاظتی و استفاده از آب های نامتعارف یکی دیگر 
از راهکارهای بهره وری مناسب از آب کشاورزی است، گفت: 
استفاده از ظرفیت موجود در پادگان ها و مجموعه  نظامی برای 
کاشت و تولید چوب در زراعت خوب است که نتوانستیم از این 
ظرفیت ها استفاده کنیم.وی با بیان اینکه استفاده از ظرفیت های 
موجود می تواند کشور را از لحاظ کاغذ خودکفا کند، بیان کرد: 
استفاده از ظرفیت ها می تواند باعث این شود که نیاز به واردات 
کاغذ و خمیر کاغذ نداشته باشیم.خیام نکویی در خصوص کنگره 
سال آینده، گفت: اگر کنگره سال آینده تشکیل و برگزار شد باید 
در آن بیان شــود که کنگره سال گذشته تاثیری روی بخش 
کشاورزی داشته است اگر همچین اتفاقی نیافتد این کنگره فقط 

از لحاظ علمی خوب است.

نشست بصیرتی مدیران آبفای استان اصفهان با حضور فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج( برگزار شد
اصفهان_محســن راعی: مدیرعامــل و فرمانده 
پایگاه مقاومت بســیج آبفای استان اصفهان در 
نشست بصیرتی مدیران این شرکت از تلاش های 

جهادگونه پرسنل آبفا در سراسر استان تقدیر کرد.
حســین اکبریان در این نشســت که با حضور فرمانده سپاه 
صاحب الزمان )عج( استان اصفهان، فرمانده سازمان بسیج ادارات 
استان اصفهان، فرمانده حوزه ادارات کل شهید رجایی و اعضای 
شورای معاونین و پایگاه مقاومت بسیج و جمعی از مدیران این 
شرکت برگزار شد بسیج را به عنوان بازویی قوی برای راهبرد 
عملکرد شرکت در زمان بحران برشمرد و اظهار داشت: کارکنان 
آبفای استان اصفهان در مقاطع مختلف سال نه تنها در محل 
ماموریت خود بلکه در بحران های رخ داده در ســطح کشــور 

همانند سیل، زلزله و ….. به یاری هموطنان خود می شتابند 
که این حرکت جهادگونه که در بخش های مختلف از جمله 

بهره برداری و اجرایی انجام می شود جای تقدیر دارد.
وی با اشــاره به این که برگزاری نشســت های بصیرتی در 
راســتای جهاد تبیین پایگاه مقاومت بسیج آبفای اصفهان به 
صورت مستمر برگزار می شود خاطرنشان کرد: برگزاری این 
نشست ها در راستای منویات مقام معظم رهبری در دستور کار 
پایگاه مقاومت بســیج آبفای اصفهان قرار دارد که با همکاری 
و همراهی بسیار خوب کارکنان و بسیجیان شرکت در مناطق 

مختلف در سطح استان برگزار می شود.
مدیرعامل و فرمانده پایگاه مقاومت بسیج آبفای اصفهان در 
بخش دیگری از سخنانش در این نشست به اجرای طرح جهاد 

آبرسانی در سه شهرستان نائین، فریدونشهر و سمیرم با همکاری 
قرارگاه بسیج سازندگی امام حسن مجتبی )ع( اشاره و گفت: این 
طرح از ابتدای ســال جاری آغاز شده است و به یاری خداوند 

متعال در نیمه شعبان سال جاری ساکنان 15 روستای شهرستان 
نائین از آب شرب سالم، بهداشتی و پایدار بهره مند خواهند شد.

وی با تقدیر از همکاری بسیار خوب سپاه استان اصفهان در 
تسریع اجرای این طرح ابراز امیدواری کرد تا با کاهش برودت هوا 
طرح جهاد آبرسانی در دو شهرستان فریدونشهر و سمیرم سرعت 
بیشتری به خود گیرد. فرمانده سپاه استان اصفهان نیز در این 
نشست با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای دفاع مقدس، شهدای 
آبفای استان اصفهان و وزارت نیرو و شهدای مدافع حرم و مدافع 
امنیت با اشاره به این که مردم سراسر استان به دلیل تلاش های 
جهادی کارکنان آبفای اســتان اصفهان در تامین آب شــرب 
بهداشتی و پایدار که به عنوان یک صدقه جاریه محسوب می 
شود، همواره دعاگوی شما هستند خاطرنشان کرد: پایگاه بسیج 

آبفای اصفهان به عنوان پایگاه بسیجی فعال در میان پایگاه های 
بسیج ادارات خدمات ارزنده ای انجام داده است که این تلاش ها 
ستودنی است و جای تقدیر دارد.سردار سرتیپ پاسدار مجتبی 
فدا با بیان این که بسیج تشکیلات و ظرفیت انقلاب است که 
سپاه آن را حمایت و اداره می کند، گفت: از همه مردم ولایتمدار 
و شریف استان اصفهان و شما مدیران آبفای اصفهان که علی 
رغم نقشه ها و برنامه های دشمن حضور پرشوری در راهپیمایی 
22 بهمن امسال داشتید تشکر و قدردانی دارم و در واقع مردم 
ایران با حضور پرشور خود برای دشمنان تعیین تکلیف کردند.
شایان ذکر است در پایان این نشست حکم مدیر عامل آبفای 
استان اصفهان به عنوان فرمانده پایگاه مقاومت بسیج این شرکت 

توسط فرمانده سپاه استان اصفهان به وی اعطا شد.

خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج گفت: 
کارخانه تولید بتن به همت شورای دوره 
ششم و مدیریت شهری کلانشهر کرج 

احداث و راه اندازی می شود.
علی ذبیحی در جلسه بررسی بودجه پیشنهادی سال 
1402 سازمان عمران و بازآفرینی شهری شهرداری، 
با اشاره به در نظر گرفتن هفت میلیارد تومان اعتبار 
برای پروژه تراش، قیرپاشی، حمل و پخش آسفالت 
مدارس در بودجه این سازمان، خواستار ارائه گزارش 

آسفالت مدارس در سال گذشته شد و مخالفت خود را با این ردیف اعلام کرد.
خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: در سال گذشته، مقرر شد آسفالت مدارس با همکاری اداره کل 
نوسازی، تجهیز و توسعه مدارس استان البرز انجام شود بدین صورت که به صورت 50 – 50، قیر از سوی اداره 
کل نوسازی مصالح و تولید آسفالت از سوی شهرداری تأمین شود اما این امر صورت نگرفت و 70 درصد آسفالت 
به نوسازی مدارس و 30 درصد به شهرداری اختصاص یافت؛ با توجه به اینکه شهرداری هیچ وظیفه ای برای 

آسفالت مدارس ندارد، چرا این ردیف تعریف شده است؟
ذبیحی ضمن ارائه پیشنهادی مبنی بر حذف این ردیف مطرح کرد: آسفالت هر منطقه باید بر اساس مساحت، 
متراژ، میزان معابر و کیفیت آن ها تعیین شود اما مبلغ پیش بینی شده در این بودجه، برای همه مناطق یکسان و به 
ازای هر منطقه پنج میلیارد تومان در نظر گرفته شده است؛ به نظر می رسد این گونه تقسیم بندی صحیح نباشد و 

اختصاص آسفالت بر مبنای طول معابر، مساحت منطقه و کیفیت معابر اتفاق بیفتد.
وی ضمــن قدردانی از تعریف ردیفی در خصــوص پروژه راه اندازی و احداث کارخانه تولید بتن بیان کرد: به 
نظرم با پنج میلیارد تومان اعتبار، امسال کاری در این زمینه انجام نمی شود و مدت زمان انجام پروژه و تکمیل 

آن طولانی می شود.

 کارخانه تولید بتن شهرداری
 احداث می شود

علی ذبیحی؛

اصفهان_راعی : عضو هیات مدیره هلدینگ 
پتروپالایش اصفهــان گفت: بیش از ۹0 
درصد از تجهیزات مورد استفاده در هلدینگ 

پتروپالایش اصفهان تولید داخل است.
بــه گزارش روابط عمومــی و بین الملل هلدینگ 
پتروپالایــش اصفهان، احمد هاشــمی با حضور در 
چهارمین نمایشــگاه و همایش تخصصی حمایت 
از ســاخت داخل در صنعت پتروشــیمی، پالایش و 
پتروپالایش اظهار داشت: حمایت از تولید داخل بیش 

از یک دهه است که در فرمایشات رهبر معظم انقلاب مورد تاکید بوده و ما نیز در هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
به آن توجه داریم.وی با بیان اینکه به اعتقاد ما تحریم داخلی بیش از تحریم های خارجی بر کشور سایه انداخته 
است، ابراز داشت: باید توجه داشت که ما موفق شدیم ۹0 درصد از تجهیزات مورد نیاز در هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان را با تکیه بر تولید داخلی تامین کنیم.عضو هیات مدیره هلدینگ پتروپالایش اصفهان تصریح کرد: امروز 
افتخار بزرگ ما این است که بگوییم حتی یک گرم کاتالیست خارجی نیز در هلدینگ پتروپالایش اصفهان مورد 
استفاده قرار نمی گیرد.وی با اشاره به برنامه ریزی جدی در هلدینگ پتروپالایش اصفهان برای حمایت از تولید داخل 
و شرکت های دانش بنیان فعال در حوزه صنعت نفت و پتروشیمی گفت: برای این امر ما شرکت مشعل پویا، زیر 
مجموعه هلدینگ پتروپالایش اصفهان را راه اندازی کرده ایم و با انتقال دانش و تکنولوژی نسبت به تولید ابزار دقیق، 
سیستم کنترل، تولید تجهیزات برق صنعتی، فست شارژر ها و …. اقدام کرده است.هاشمی با بیان اینکه ما در 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان چشم انداز خود برای سال 1405 را تبدیل شدن به گروه صنعتی پتروپالایش اصفهان 
با بالاترین ضریب پیچیدگی منطقه برنامه ریزی کرده ایم، ابراز داشت: ما خام فروشی را حذف و همه محصولاتمان 
را صادرات محور تولید خواهیم کرد.وی تصریح کرد: توسعه زنجیره ارزش در هلدینگ پتروپالایش اصفهان در همه 

ابعاد برنامه ریزی شده که به دنبال تحقق آن میزان اشتغال این شرکت به 10 هزار نفر خواهد رسید.

تولید 90 درصد از تجهیزات مورد نیاز 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان

در داخل کشور صورت گرفت؛

شــهردار کرج از شــروع روند پرداخت 
الکترونیکی کرایه تاکسی در این کلان شهر 
 QR code از طریق کیف پول الکترونیکی

خبرداد.
مهــرداد کیانــی ؛ در تشــریح اقدام مشــترک 
سازمان های فناوری اطلاعات و ارتباطات و حمل 
و نقل بار و مســافر شهرداری کرج به اجرای طرح 
یکپارچه پرداخت الکترونیک تاکسی های شهر کرج 
اشــاره کرد.وی با اشــاره به ضرورت بهره گیری از 

خدمات نوین شهری افزود: با استفاده از اپلیکشن های کیف پول رایج و در راستای سیاست های شهر الکترونیک 
و صرفه جویی در وقت و هزینه، شهروندان با استفاده از گوشی های تلفن همراه و اسکن کد پرداز QR به آسانی 
قادر به پرداخت کرایه تاکسی در آینده ای نزدیک خواهند بود.کیانی بیان کرد: رانندگان تاکسی برای بهره گیری 
از این امکان می توانند با اعلام شماره شبا اختصاصی خود و شماره تلفن همراه، QR code خصوصی خود را 

دریافت کرده و در تاکسی خود نصب کنند.
وی از جمله مزیت های این طرح را شفافیت مالی و ارتقای سطح بهداشت عمومی ذکر و عنوان کرد: با اجرای 
این طرح دیگر لازم به جابجایی پول خرد نیســت و تحقق آن می تواند از نظرهزینه ای و بهداشتی در سطح 
ملی کمک شایانی باشد.شهردار کرج در ادامه به منعطف بودن سیستم پرداخت الکترونیک کرایه تاکسی اشاره 
کرد و افزود: مسافران در این طرح می توانند به صورت همزمان کرایه چند نفر را پرداخت کنند.به گفته کیانی، 
از حدود 12 هزار تاکســی فعال در سطح شهر کرج، یک هزار و 300 عدد کد تولید شده که پس از چاپ آن 
توسط سازمان حمل و نقل و مسافر بار، بین تاکسی های مورد نظر توزیع و پرداخت الکترونیک کرایه تاکسی ها 
امکانپذیر می شود.وی در پایان گفت: پس از اجرای موفقیت آمیز پرداخت الکترونیک تاکسی ها در شهر، نسبت به 
اجرای این روند در سایر پرداخت های خردی که مجموعه مدیریت شهری کرج ناظر آن است اقدام خواهد شد.

 پرداخت الکترونیک کرایه تاکسی ها
 در شهر کرج

با همکاری بین سازمانی در آینده ای نزدیک محقق می شود؛

آگهی حصروراثت
ســید اســداله تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره شناســنامه 1  فرزنــد  ســید مرتضــی از ایــن شــورا درخواســت گواهــی حصروراثــت نمــوده و 
چنیــن توضیــح داده کــه شــادروان ســید مرتضــی تقــی پور ســیاهکله     فرزند ســید موســی  در تاریــخ 1392/07/02 در شهرســتان رودســر  
فــوت نمــوده اســت و ورثــه آن مرحــوم بــه شــرح زیــر تعرفــه شــده انــد : 1- ســید اســداله تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره شناســنامه 
1  نــام پــدر  ســید مرتضــی فرزنــد متوفــی 2- ســید حســین تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره شناســنامه 154  نــام پــدر  ســید مرتضــی 
فرزنــد متوفــی 3- ســید اســماعیل تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره شناســنامه 188  نــام پــدر  ســید مرتضــی فرزند متوفی 4- ســیده نســاء 
تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره شناســنامه 113  نــام پــدر  ســید مرتضــی فرزنــد متوفی5-ســیده مریــم تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره 
شناســنامه 139  نــام پــدر  ســید مرتضــی فرزنــد متوفــی6- ســیده گرجــی تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره شناســنامه 140  نام پدر  ســید 
مرتضــی فرزنــد متوفــی 7- ســیده زهــرا تقــی پــور ســیاهکله  بــه شــماره شناســنامه 225  نــام پــدر  ســید مرتضــی فرزنــد متوفــی 8- زلیخا 

امیــرزاده جیــرکل شــماره شناســنامه 31 نــام پــدر موســی همســر دائمــی متوفــی
 بــه غیــر از وراث نامبــرده بــالا ورثــه دیگــری نــدارد اینــک پــس از ملاحظــه دادخواســت و انجــام تشــریفات قانونــی و ثبــت آن بــه شــماره 
187-1401/11/18 مفــاد درخواســت مزبــور را در یــک نوبــت آگهــی مــی نمایــد چنانچــه هــر شــخص اعتــراض دارد و یــا وصیــت نامــه از 
متوفــی نــزد او باشــد از تاریــخ نشــر آگهــی ظــرف یــک مــاه بــه دفتــر شــعبه  اول شــورای حــل اختــلاف  شــهر واجــارگاه تســلیم نمایــد در 

غیــر ایــن صــورت گواهــی حصروراثــت برابــر درخواســت خواهــد شــد .
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آگهی فقدان سند مالکیت
ــرگ استشــهادیه  ــه دوب ــا ارائ ــور ب ــی خاکپ ــد عل ــای محم آق
کــه در دفتــر اســناد رســمی شــماره 252 نــور تصدیــق شــده 
اســت اعــلام داشــته ششــدانگ عرصــه و اعیــان زمین بــا بنای 
ــش 10  ــی بخ ــی 4 اصل ــی 14778 فرع ــلاک ثبت ــی پ احداث
ثبــت نــور دفتــر 284، صفحــه 388 و شــماره ثبــت 32493 
ســند بشــماره ســریال 756870 بــه نــام محمــد علــی خاکپور 
ثبــت و صــادر گردیــده بــود بــه علــت جابجایــی ســند مفقــود 
شــده لــذا درخواســت صــدور ســند المثنــی نمــوده اســت. در 
اجــرای مــاده 120 آییــن نامــه اصلاحــی قانــون ثبــت و تبصره 
ــردد  ــی گ ــی م ــت آگه ــک نوب ــب در ی ــل آن مرات ــای ذی ه
ــا وجــود اصــل  ــه ی ــی انجــام معامل چنانچــه اشــخاصی مدع
ســند مالکیــت مذکــور نــزد خــود مــی باشــند ظــرف مــدت 
ــراض  ــی بایســت اعت ــی م ــن آگه ــار ای ــخ انتش ده روز از تاری
خــود را بــه پیوســت اصــل ســند مالکیــت یــا ســند معاملــه 
ــد.   ــت نماین ــید آن را دریاف ــه ورس ــت محــل ارائ ــه اداره ثب ب
بدیهــی اســت چنانچــه پــس از اتمــام مــدت مقــرر اعتــراض 
ارائــه نگــردد و یــا در صــورت اعتــراض اصــل ســند مالکیــت 
ــه نگــردد ایــن اداره مطابــق مقــررات  و یــا ســند معاملــه ارائ
ــی خواهــد نمــود./ م  ــت المثن ــه صــدور ســند مالکی ــدام ب اق
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